
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 15. marts 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål BB
Er det korrekt, at Beskæftigelsesministeriets ”Effektevaluering af jobreform fa-
se I” isoleret viser en effekt af kontanthjælpsloftet, sådan som ministeren ud-
taler i DR Detektors artikel: ”Faktatjek: Ministerie modsiger sig selv for at vise
større effekt af kontantshjælpsloft” fra den 8. marts 2018, hvor ministeren ud-
taler: ”Jeg glæder mig samtidig over, at vi med analysen fra Beskæftigelses-
ministeriet har dokumentation for, at kontanthjælpsloftet har en effekt – også
helt isoleret set” eller viser Beskæftigelsesministeriets ”Effektevaluering af job-
reform fase I” alene en samlet effekt af kontanthjælpsloftet og 225-timers-reg-
len?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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